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Beste meneer Visser, 
 
Op 11 april 2022 heeft u schriftelijke vragen (RvO art. 31) gesteld aan het college van burgemeester 
en wethouders. In deze brief leest u een beantwoording van uw vragen. 
 
1. Bent u bekend met de documenten van zowel het ministerie als van Gedeputeerde Staten?  
 
Het college is op de hoogte van deze documenten. 
 
2. Bent u betrokken geweest bij het opstellen van deze documenten op provinciaal niveau?  
 
De gemeente is niet betrokken geweest bij het opstellen van de documenten. 
 
3. Is de gemeenteraad en/of het college een partij in de uitvoering van dit beleid?  
 
Tot op heden zijn de gemeenteraad en/of het college hier niet bij betrokken. Het college zal wel 
inzetten op een betere betrokkenheid bij dit dossier. 
 
4. Is er bekend wat het verdwijnen van 110 agrarische bedrijven in onze regio voor effect zal hebben 
op de lokale economie alsmede specifiek voor onze gemeente?  
 
Het verdwijnen van 110 agrarische bedrijven is niet aan de orde. 
 
5. Hoe verhoudt zich dit nieuwe beleidsvoornemen tot de uitvoering van het ROM project dat nog 
steeds in volle gang is?  
 
Dit sluit aan bij de bestaande gebiedsontwikkelingsprocessen en waar deze nog niet gestart zijn, 
wordt samengewerkt met de actoren in het betreffende gebied. 
 
6. Bent u bekend met de inhoud van die brief?  
 
Het college is op de hoogte van de inhoud van de brief. 
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7. Heeft het college hierover contact gehad met de plaatselijke afdelingen van de 
landbouworganisaties?  
 
Het college heeft hierover geen contact gehad met de plaatselijke afdelingen van de 
landbouworganisaties. De provincie heeft wel contact met hen gezocht. Het is wel de doelstelling van 
het college om dit contact te intensiveren. 
 
8. De centrale boodschap die uit deze brief opklinkt en die sinds de landbouwdemonstratie van 1 
oktober 2019 aan de hele maatschappij duidelijk is geworden, is dat er geen vertrouwen meer is in de 
overheid. Wat kan het college doen om dit vertrouwen terug te winnen?  
 
Het vormgeven van het stikstofbeleid is een provinciale verantwoordelijkheid. Tot op heden zijn de 
gemeenten hier nog niet bij betrokken. 
 
9. Stemt het college in met deze randvoorwaarden?  
 
Het is niet aan het college om, al dan niet, in te stemmen met deze randvoorwaarden. 
 
10. Ook in onze gemeente zijn zgn. PAS melders. Heeft het college in beeld wie dit betreft? En wat 
kan het college doen om deze agrariërs, die volkomen legaal en te goeder trouw hebben gehandeld, 
te beschermen en hen een passende en rechtsgeldige vergunning te verlenen?  
 
Het college van Gedeputeerde Staten van de provincie Fryslân heeft en zal blijven aandringen bij de 
minister op een legalisering van de PAS-melders. 
 
11. Is het college bereid er bij de Gedeputeerde Staten op aan te dringen om bovenstaande zaken in 
te willigen dan wel uit te voeren?  
 
Het college is nog onvoldoende op de hoogte van de implicaties van het provinciale beleid. Tevens 
heeft er (nog) geen weging plaatsgevonden van de, door de sector, aangedragen maatregelen.  
 
12. Wat kan het college doen om dit zelf uit te voeren?  
 
Het college is niet het bevoegde gezag voor de uitvoering. 
 
13. Is het college bereid om ruimhartig mee te werken aan eventuele noodzakelijke vergunningen 
hiervoor?  
 
Het college heeft nog te weinig informatie om hier uitspraken over te kunnen doen. 
 
14. Is het college bereid om hier financiële middelen voor in te zetten?  
 
Op dit moment zijn er geen middelen beschikbaar voor dit doel. 
 
15. Op welke wijze wilt u in contact treden met de agrariërs binnen onze gemeente en de 
belangenorganisaties om met hen af te stemmen op welke wijze de voorliggende problematiek kan 
worden besproken?  
 
Dit is in eerste instantie aan de provincie. Zoals eerder aangegeven is het college wel voornemens om 
dit contact te intensiveren. Hoe deze afstemming er uit zal zien, is nog niet bekend. 
 
16. Op welke wijze denkt het college te kunnen communiceren over de door haar gewenste aanpak 
van het stikstofprobleem?  
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Tot op heden is het dossier een provinciale aangelegenheid geweest. Daar liggen ook de 
bevoegdheden en verantwoordelijkheden. Het opstellen van een gemeentelijke gewenste aanpak 
vraagt om ambtelijke kennis en inzet op dit dossier. Op dit moment is hiervoor onvoldoende capaciteit 
beschikbaar in de ambtelijke organisatie. 
 
Voor aanvullende informatie over stikstof in Fryslân kunt u tevens gaan naar: www.fryslan.frl/stikstof  
 
Hoogachtend,  
 
Burgemeester en wethouders van Weststellingwerf, 
de secretaris,                                 de burgemeester, 
 
                      
 

http://www.fryslan.frl/stikstof
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